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SALINplus™全天然、不含藥性亦無副作用，適合所有人士使用，包括
嬰幼兒，孕婦和長者，全面提升您的睡眠和生活質素：
SALINplus™ is natural, drug-free and without side effects, which is ideal for all ages including infants and 
children, pregnant woman and elderly. Your quality of sleep and life will increase in the following aspects:

全面提升你的睡眠及生活質素
Boost up your quality of sleep and life

™

改善鼻塞及鼻鼾，讓您呼吸暢順，擁有更優質睡眠
Reduce stuffy nose and snore, hence to increase airflow and enjoy a better 
quality of sleep

有助舒緩多種呼吸道不適症狀，如感冒、咳嗽、痰多
Relieve symptoms for a wide range of respiratory conditions, 
e.g. Flu, coughing and abundant expectoration

維持日常鼻腔和氣道的衛生，改善敏感情況
Relieve allergic reactions by maintaining daily nasal and airway hygiene

有助補充及加強傳統醫療的治療效果
Complement and enhance other therapies

™其他用家怎樣說
How others talk about

感謝鹽療機！讓我的生活完全改變
My whole life changed... thanks to Salin Plus Salt Therapy 
從我有記憶起，我便深受過敏問題影響；每年花費幾千元解決這
問題。直至兩年前，我從一個藥劑師口中得知鹽療機這個產品；
使用後再沒有鼻塞及鼻竇炎問題，晚上也沒有咳嗽和打鼻鼾！
鹽療機真的有效，讓我每天晚上都能保持呼吸暢順，睡得很好。
I have suffered from allergies, sinus problems ever since I can remember, 
spending thousands of dollars every year! 2 Years ago, I've learned about 
SALINplus™ from our local chemist, no more nasal blockage, night time 
coughing, snoring and sinus infection! I sleep and breathe peacefully 
every night - it works!

受耳鼻喉問題所困擾的小孩恩物
Amazing for ENT Children

我的兩個孩子從小便受耳鼻喉問題所困擾，但自從18個月前我給
孩子們各買了一部鹽療機後，孩子們的咳嗽及鼻塞問題均有明顯
改善，晚上睡得更好，患病後所需的復原時間也顯著地減少了。
Having had two children that from an early age have suffered ear, nose and 
throat issues, the introduction of the SALINplus™ therapy about 18 months 
ago has truly changed our lives. Coughing is reduced significantly, blocked 
noses are relieved, they seem to sleep better and their recovery time from 
illness is definitely shortened.

80%

鼻塞和打噴嚏症狀       
有明顯改善

Reduce sinus congestion 
and sneezing

70%

睡眠質素得到提升
Enjoy higher quality of 

sleep

醫學臨床測試
Clinically tested

SALINplus™ has done three independent clinical researches, targeting patients with asthma
and bronchitis, allergic rhinitis and otitis media respectively. All three researches showed 
improvements in sinus congestion and coughing. One research found that over 80% of users 
with allergic rhinitis had visible improvement in symptoms of nasal blockage and sneezing. 
The other two researches showed that almost 70% users enjoy a higher quality of sleep after 
using  SALINplus™.

™

採用來自羅馬尼亞的
高質天然岩鹽

Natural rock salt sourced from Romania

岩鹽淨化和結晶過程獲
專利認證

Patented salt crystallization process

ALL RIGHTS RESERVED

PATENTED
ALL RIGHTS RESERVED

為什麼選擇
Why

™

醫學
臨床測試

Clinically tested

CLINICALLY

TESTEDCLINICALLY

TESTED

SALINplus™鹽療機針對患有哮喘及支氣管炎、慢性過敏性鼻炎和中耳炎的兒童
及成人進行了三項獨立的臨床研究。三項研究均指出SALINplus™ 能有效改善
鼻塞和咳嗽等呼吸系統問題。其中一份研究報告更指出，超過80%的慢性過敏
性鼻炎使用者的鼻塞和打噴嚏症狀有明顯改善，而另外兩項研究亦分別指出，
接近70%使用者的睡眠質素得到提升。

歐洲最大的天然鹽洞 － 斯勒尼克
Europe’s Largest Salt Mine － Slanic Prahova



SALINplus™ 
內的微米鹽過濾盒
Salt Filter Cartridge 

吸入微米鹽粒子
Inhale microcrystalline 
salt particles

甚麼是鹽療法?
What is Salt Therapy?
鹽療法早於1843年由一位波蘭的醫生用作治療呼吸系統問題，是一種非藥性補充
醫學；並逐漸由歐洲發展至澳洲、加拿大及美國。鹽療法是透過吸入微細鹽粒子
以淨化呼吸系統，利用其消炎抗菌的特性，改善呼吸道炎症及相關症狀。此外，
鹽粒子的滲透作用，能稀釋呼吸道黏液並增強黏液的流動性，使黏液及其他致敏
或有害物質，更容易和更快被排出，從而改善氣道阻塞和慢性呼吸道疾病症狀。

Since 1843, salt therapy was used by a doctor in Poland as a drug-free and complimentary therapy in 
treating respiratory conditions; now spreading from Europe to Australia, Canada and US. Salt therapy helps 
to cleanse your airway through inhaling microcrystalline salt particles. It helps to relieve respiratory 
inflammation symptoms attributed to its anti-inflammatory effect. Also, osmosis effect of salt particles helps 
breaking up mucus to remove airway blockage and relieve symptoms of chronic respiratory diseases.

2淨化呼吸系統
Cleanse airway

STEP 過濾盒釋放出小於5微米，可深入至上呼吸道和
下呼吸道的微米鹽粒子。
Disperse very fine salt particles smaller than 5-micron size to 
travel deep into upper and lower airway. 

兼具 過濾室內空氣
淨化呼吸系統

Filter out air pollutants and cleanse your airway 

™ 功能

1過濾室內空氣
Filter out 
air pollutants

STEP

SALINplus™是全球第一部鹽療機，以鹽療法作為治療原理，釋放微米鹽粒子
到空氣中；經醫學測試，証實可舒緩敏感症狀，減少呼吸道及鼻竇阻塞，
並分解引致夜間咳嗽的黏液，令您呼吸更暢順，睡得更好。

SALINplus™ is the world’s first salt therapy device clinically proven to relieve a wide variety of 
respiratory conditions so you can breathe easier and sleep better. SALINplus™ will soothe your allergic 
symptoms, reduce respiratory and sinus congestion, and break down mucus that can cause coughing 
at night by releasing very fine salt particles into the air of your room. 

G4前置過濾網可過濾空氣中98％大於0.01mm的
有害物質 (包括：灰塵、花粉、絨毛及寵物毛髮)
G4 Prefilter filters out 98% of harmful particles with the size >0.01mm 
(including dust, pollen, villus and pet dander)

™甚麼是
What is 鹽療機？



假如您或家人有以下的呼吸系統問題並感到困擾，您可以嘗試使用SALINplus™
鹽療機：
We recommend you to try SALINplus™ if you or your family are troubled by the respiratory 
conditions listed below:

SALINplus™可以幫助舒緩以上呼吸系統問題引致的不適症狀，但不能取代醫生處方的
藥物治療。SALINplus™ can help to relieve the symptoms of the above respiratory conditions but it 
cannot replace prescribed medication.

我是否需要
Do I need

™ 鹽療機？

鼻敏感 Allergic Rhinitis

哮喘 Asthma

慢性阻塞性肺病 COPD

鼻鼾 Snoring

鼻竇炎 Sinusitis

耳道感染 Ear Infections

健和醫療保健有限公司 於ﾠ2007ﾠ年成立，多年來一直致力從歐美各地引入屬醫療級別的睡眠
產品，包括止鼻鼾牙膠、家中睡眠窒息症測試服務、睡眠呼吸機及防塵蟎寢具等等；店內更設有模擬
睡房，為大眾提供一站式專業的睡眠診斷及治療方案。我們所設立的「Kinwood睡眠健康教室」，亦會
定期舉辦醫生講座及出版睡眠教育通訊，助您全方位改善睡眠。

佐敦道23號新寶廣場10樓全層 (佐敦港鐵站A出口)
電話：3106 0033      WhatsApp：6626 9538
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$1,880

SALIN PLUS™
鹽療機

家中使用
Use at home

$1,050

SALIN MINI™
迷你鹽療機

辦公室或旅行使用
Use in office or travel
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